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Spoġtovane ġtudentke in ġtudenti, 

vpis na naġo viġjo ġolo je zakljuļen in vsi vi, ki ste postali naġi ġtudentje, ģe pridno posluġate 

prva predavanja in vaje.  Kot ste lahko tudi sami opazili, nas je na zaļetku leta ļakalo kar precej 

aktivnosti in nalog, ki smo jih morali opraviti.  

Volitve za izvolitev nove ġtudentske skupnosti, izvolitev novega urednika ĠUS-a, volitve za izvo-

litev predsednika ġtudentske skupnosti, volitve predstavnikov ĠS v Svet zavoda  ter v ostale 

organe naġe ġole. Vse to smo uspeġno zakljuļili, zato se veselim dela in sodelovanja z vsemi 

vami, ne samo na novo izvoljenimi predstavniki.  

 

Pogoji za izvedbo predavanj in vaj so odliļni, predavatelji pa so vam pripravljeni predati znanje 

in izkuġnje, ki jih boste potrebovali na vaġi poti.  

 

Ģelim vam, da bi se na naġi ġoli poļutili kar najprijetneje in s seboj v podjetja odnesli uporabno 

znanje, ki ga danaġnje gospodarstvo priļakuje in potrebuje. 

 

Ponujamo vam najrazliļnejġe oblike pridobivanja dodatnih znanj, vkljuļevanja v projekte, 

posvete in kulturne dejavnosti. Vkljuļite se vanje in s svojo energijo mladosti in vztrajnostjo 

prispevajte dodano vrednost v teh razliļnih oblikah.  

 

In ne pozabite:  
 
Ģivijo le tisti ljudje, ki vedo, da je najpomembnejġe v ģivljenju premagovanje 

ovir, ki odpirajo nove, ġe neprehojene poti. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mag. Samo Kramer, univ. dipl. ekon.  
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POSLOVNE SEKRETARKE V KOROĠKI OSREDNJI KNJIĢNICI  

dr. Franca SUĠNIKA V RAVNAH 

 
Pri predmetu Sodobno vodenje pisarne smo si poslovne sekretarke s  pro-

fesorico Sonjo Smolar v petek, 26. 10. 2012, ogledale knjiģnico na Ravnah. 

Vljudno nas je sprejela gospa Jelka Kos, nato pa nas je pospremila do 

poroļne dvorane. Tam nam je  opisala zgodovino knjiģnice in gradu, pove-

dala pa nam je tudi za nekaj znamenitosti in posebnosti, ki smo si  jih  

kasneje ogledale. Pokazala in predstavila nam je tudi faksimile Dalmati-

nove Biblije, Briģinske spomenike, miniaturne knjige.   

Ogledale smo si sistem evidentiranja in razporejanja knjig v knjiģnici, za 

konec pa  ġe arhiv, kjer so posebni pogoji glede varovanja, temperature in 

vlaģnosti zraka. Poslovne sekretarke moramo zelo dobro poznati naļine 

arhiviranja in to je bil  odliļen primer.  

Obisk knjiģnice in gradu se nam je vtisnil v spomin, saj smo izvedele veli-

ko novega, kar nam bo pomagalo tudi pri pisanju diplomske naloge. 

 
 

Nina in Petra, 2. letnik programa Poslovni sekretar  
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BESEDA PREDSEDNIKA ĠTUDENTSKEGA SVETA 

 

Sem ġtudent 2. letnika programa Ekonomist in hkrati predsednik  

Ġtudentskega sveta. Poleg rednega ġtudija se trudim, da bi ġtudente 

naġe ġole povezal v delujoļo skupnost, poveļal sodelovanje z drugimi 

ġolami; prioriteta pri oblikovanju zamisli pa bodo ģelje in predlogi  

ġtudentov. 

 

V prostem ļasu sem rad v druģbi dobrih prijateljev, sprehajam psa, rad 

se vkljuļujem v zanimive debate in igram Ultimate frizbi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Ramġak 
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BESEDA GLAVNE UREDNI CE ĠTUDENTSKEGA ĻASOPISA 

ĠUS  

Dragi ġtudenti, ġtudentke, 

 

odbrzele so poļitnice, ļas veselja, brez urnikov in obveznosti. Zdaj gre pa za res. Ponovno boste 

zagnano delali, sodelovali, tekmovali in se izobraģevali. Nekaj boste naredili iz sebe, kar vam bo 

dalo ogromno elana in izkuġenj za prihodnost. Bodite veseli, da ste del naġe ġole! Mi vsi skupaj 

se bomo maksimalno trudili, da nam ne boste zaspali in da se bo na ġoli nenehno nekaj dogajalo. 

Saj vemo, ġtudenti radi ģurate! Υύ Sploh ne veste, kaj vas ļaka. Zaļelo se bo z brucovanjem, za 

katerega je mimogrede razpisana OBVEZNA UDELEĢBA. Saj noļete pisati seminarskih, a ne? 

Nadaljevalo pa séé.hmmmméé.boste ģe videli. Vaġa naloga je samo, da lepo pridno sodelu-

jete s predavatelji, odnesete ļim veļ znanja, za dodatne bonuse bomo pa poskrbeli ġtudentje dru-

gih letnikov. Skratka, pri nas besede dolgļas ni v slovarju. 

 

Pripravili smo vam kar nekaj zanimivih prispevkov, grem pa stavit, da vas bo svet ļokolade naj-

bolj prevzel. Prizadevamo si, da zajamemo vse stvari oz. dogodke, ki so potekali v okviru ġole, 

tako da brez bojazni, o vsem boste na tekoļem, niļ ne bo ġlo mimo vas. 

 

Ļe se komu porodi kakrġnokoli vpraġanje oz. ideja, pridite, pa se bomo dogovorili. Sploh pa ver-

jamem, da imate super ideje, s katerimi lahko vse skupaj ġe bolj popestrimo. Lahko mi piġete tudi 

preko e-poġte: coco.sunshine@gmail.com ali seveda, preko Facebook strani. 

 

 

Ogromno nepozabnih trenutkov, zabave in uspeha vam ģelim Υύ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
wŜōŜƪŀ [ŜǎƧŀƪ 

mailto:coco.sunshine@gmail.com
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BESEDA GLAVNE GRAFIĻNE OBLIKOVALKE   

ĠTUDENTSKEGA ĻASOPISA ĠUS 

 

Ġtudentke, ġtudentje, 

 

Pozdravljeni tudi z moje strani. Spet je tukaj novo ġtudijsko leto, poļitnice in èuģivancijaç sta tako 

hitro minili, da se tega skoraj sploh ne zavedam. Ker pa naġa ġola ni tista izmed tisoļih ġol, kamor 

hodiġ samo, da si pridobiġ ocene in da ti mine dan, ti tukaj, tudi med ġtudijskim letom, verjemi, ne 

bo dolgļas. Tukaj se vsi trudimo, da se bi poļutili najbolje in da vam informacije nikakor ne bi 

uġle. 

Kot je ģe omenila Rebeka, brucovanje je pred vrati in nisi ġtudent, ļe med ġtudijem ne èģuriraġç, 

tako da je udeleģba OBVEZNA. Vsi pa verjamemo, da se raje zabavate, kot pa sedite ure in ure za 

svojim prenosnikom, ker piġete seminarske naloge zaradi vaġega izostanka na brucovanju. Verja-

mem, da si tega nihļe od vas ne ģeli, tako da je res bolje da pridete. 

Potrudili smo se, da smo vam v ļasopisu pripravili in predstavili kar se da zanimive ļlanke. Ker pa 

sem prepriļana, da imamo na ġoli veliko talentiranih ġtudentov in ġtudentk, nam lahko z vaġimi 

zamislimi in idejami pomagate, da bo vsaka ġtevilka ĠUS-a bolj obġirna, zanimiva, aktualna in ġe 

bolj pestra, kot je. Torej na plan z idejami. 

Ļe ima kdo ġe kakġno vpraġanje, zanimivo idejo ali kakrġno koli temo za ļasopis naj mi piġe: tade-

ja.urnaut@gmail.com. 

 

Ģelim vam veliko uspeha, lepih trenutkov in ne pozabite: ġtudenti ste samo enkrat, UĢIVAJTE. 

 

 

 

 

 

 

Tadeja Urnaut 

mailto:tadeja.urnaut@gmail.com
mailto:tadeja.urnaut@gmail.com
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BESEDA NADOMESTNE ĻLANICE ĠTUDENTSKEGA  

SVETA  
 

Ģivjo,  

sem Veronika Ġmon in sem  ġtudentka  1. letnika program Poslovni  sekretar.  

Prihajam iz Ġmartnega pri Slovenj Gradcu. Ker ste letos tako pridno glasovali zame, 

sem postala nadomestna ļlanica Ġtudentskega sveta naġe ġole. V prostem ļasu, koli-

kor mi ga seveda poleg vsega drugega dela preostane, se ukvarjam s petjem in igran-

jem odbojke.  Sem zelo komunikativna, druģabna oseba in rada pomagam drugim. 

Prav zaradi tega, ker mi nikoli ni teģko pomagati drugim, se lahko vsakdo brez kakr-

ġnega koli pomisleka obrne name. Piġite mi na moj e-naslov: joni-

ka.akinoj@gmail.com. 

 

V ġtudijskem letu vam ģelim veliko uspeha. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Veronika Ġmon 

mailto:jonika.akinoj@gmail.com
mailto:jonika.akinoj@gmail.com


NOVEMBER 2012 

7  

 
BESEDA ĻLANICE RAZĠIRJENEGA ĠTUDENTSKEGA  

SVETA  
 

Dragi sotrpini, sotrpinke, 

 

ker ste me izbrali za ļlanico v razġirjenem Ġtudentskem svetu, je prav, da se predstavim, ļeprav 

sem prepriļana, da ste me  sreļali na hodniku. Najbolj verjetno pa je, da ste me sliġali nekje na 

hodniku, ker sem glasna, vedno govorim in o vsem imam svoje mnenje.  Kljub temu dejstvu mi je 

pisanje tele predstavitve predstavljalo veliko napora, ker o sebi teģko govorim. Poleg tega sta 

Rebeka ter Tadeja tako lepo napisali, da sta me spravili v zadrego in res nisem vedela, kaj naj jaz 

napiġem. Pa ne bom dolgovezila in modrovala. Ļeprav sem kakġno leto starejġa od vas, sem tukaj 

iz istega razloga kot vsi ali pa vsaj veļina, da pridobim nova znanja in viġjo izobrazbo. Drugaļe 

pa sem enaka kot ostali, rada spim, rada se zabavam itd. Mirno me lahko povpraġate za kakġen 

nasvet o ustvarjanju in roļnih delih, kar je moj hobi in strast ali pa kar tako o vremenu. Ne gri-

zem, vsaj takrat, ko sem sita, ne.   

Ļeprav sta ģe Rebeka in Tadeja pisali o brucovanju, tudi jaz ne bom tega izpustila. Ker bom jaz 

priġla ter se prepustila na milost in nemilost drugih letnikov (veļini bi teoretiļno lahko bila 

mama),  potem ne vem, kakġen izgovor bi lahko imeli drugi. Torej izgovorov ni, seminarskih pa 

tudi ne bo nihļe popravljal.  

 

Verjamem, da se bomo imeli to leto ļudovito. 

 

 

 

 

 

 

Mirjana L. Poroļnik   
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Ustvarite svojo kariero.  

Odkrijte svoje sposobnosti.  

Spoznajte  zaposlitvene moģnosti. 

 

Oglejte si predstavitveno stran na spletni strani ġole in pridobite natanļnejġe informacije v progra-
mu MOODLE pod rubriko KARIERNI CENTER.  

 

Vaġa vpraġanja in prijave poġljite na elektronski naslov: sonja.smolar@sc-sg.si 

 

 

 

Ģelite pridobiti nove veġļine in znanja s podroļij komunikacije, reġevanja konfliktov ter 
motivacije?  

Izboljġajte funkcionalno pismenost in komunikacijo v razliļnih poslovnih situacijah. 

Nauļite se pripraviti uļinkovite predstavitve in analize, izdelajte in urejajte svojo spletno 
stran.  

Prijavite se na teļaje tujih jezikov. 

 

Ponudbe poiġļite na spletni strani Viġje strokovne ġole pod rubriko Izobraģevalni center. 

 

                                                                                                               Vodja KC in IC  

 

 
Sonja Smolar, univ. dipl. ekon.   

mailto:sonja.smolar@sc-sg.si


NOVEMBER 2012 

9  

ĻOKOLADNICA ZOTTER  
 

22. oktober ï po naporni polovici meseca predavanj nas je konļno ļakal izlet. Pa to ni bil navaden 

izlet, temveļ nekaj slajġega. Ġli smo v ļokoladnico Zotter, nedaleļ stran od Gradca v Avstriji. Polni 

priļakovanj smo prispeli v preļudovito pokrajino, kjer je stala ļokoladnica. Pogled se je razprostiral 

daleļ naokoli, obdajala nas je ļudovita pokrajina, gore in hribi. Pa naj ġe kdo reļe, da Avstrija ni 

lepa.  

S veseljem smo vstopili v stavbo, kjer smo najprej posluġali kratko predstavitev o izdelavi ļokolade in 

ustanovitvi tovarne. Pot nas je popeljala mimo zastekljene proizvodnje, kjer smo lahko videli, kako 

se izdeluje ļokolada. Poskusili smo na stotine okusov ļokolade in vonjali razliļne dodatke k ļokoladi. 

Lahko bi tudi rekli, da je to rajsko mesto za ljubitelje ļokolade. Na koncu nas je ļakala ġe trgovina, 

kjer smo si lahko kupili ļokolade, vendar pa cena teh ni bila tako sladka kot ļokolada samaé  

 

Tako se je naġ najslajġi izlet poļasi zakljuļil in vrnili smo se proti domu.  

 

Pa ġe nekaj o sami ļokoladnici in pridelavi ļokolade: 

Zgodba vsake tablice ļokolade se priļne daleļ v drģavah, kjer uspevajo drevesa kakavovca, torej v 

Latinski Ameriki. Uporablja se surovi kakav iz Peruja, Paname, Brazilijeé vsi njihovi dobavitelji imajo 

certifikat, kar pomeni, da je kakav ekoloġki. Vsi nadaljnji izumi s 100 zaposlenimi se nadaljujejo v 

tovarni Zotter. V njihovem podjetju ne uporabljajo standardizirane proizvodnje, pri katerih stroj ne 

zasledi kvalitete. Zaradi te standardizacije je okus je preprosto dolgoļasen. Ta vrsta proizvodnje 

gotovo sodi med slabosti globalizacije. Zato se pri njih zanaġajo  na raznolikost okusov in kvaliteto. 

 
Marjana Knap 
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4. svetovno prvenstvo posamezno v kegljanju za ļlanice in ļlane 

Leszno (Poljska) 21. ï27. 10. 2012  
Poljsko mesto Leszno je mesto v zahodnem delu Poljske, ki leģi okoli 100 km severno od mesta Wroclaw in pribliģno 100 
km juģno od mesta Poznan, ki nam je vsem dobro znan po smuļarskih skokih. V njem ģivi pribliģno 71.000 prebivalcev. 
Mesto ima zelo lep stari del (center), kjer je promet urejen z enosmernimi ulicami, nekateri deli pa so za promet tudi 
zaprti in so namenjeni samo peġcem. Drugaļe pa to mesto, seveda pa tudi vasi ob poti, ġe dajejo obrise (pre)minulega 
sistema, ki je bil moļno zakoreninjen v bivġih socialistiļnih drģavah. Med drugim tudi pri nas, ļeprav je danes razlika 
veļ kot oļitna. 

Dober teden (od nedelje pa do sobote) je v tem mestu potekalo 4. Svetovno prvenstvo posamezno v kegljanju za ļlanice 
in ļlane. Vse se je dogajalo v ġportni dvorani Trapez, ki sprejme okoli 1500 gledalcev. V njej so postavili novo montaģno 
kegljiġļe z 8 stezami, kar pa je tudi pogoj za svetovna prvenstva, ki se lahko prirejajo samo na novo postavljenih kegljiġ-
ļih. Jaz sem na tem prvenstvu sodeloval kot mednarodni sodnik, in sicer sem bil delegiran kot pomoļnik glavnega sod-
nika, ki je bil Avstrijec. Poleg naju so bili delegirani ġe ġtirje sodniki, ki so prihajali iz Romunije, Nemļije,Ļeġke in Polj-
ske. To je bilo zame ģe deseto svetovno prvenstvo v razliļnih starostnih kategorijah (poleg teh deset svetovnih prvenstev 

sem sodil ġe na 18 najrazliļnejġih mednarodnih tekmovanjih) v sedmih letih, odkar sem prviļ opravil zelo zahteven izpit 
za mednarodnega sodnika v nemġkem M¿nchnu (ker licenca velja samo ġest let, sem v letu 2010 bil ģe na podaljġanju 
licence). Uradni jezik mednarodne zveze je nemġki jezik, zato vsi sestanki in protokoli potekajo v tem jeziku. Je pa res, 
da veliko udeleģencev ne govori nemġkega jezika, zaradi tega je potrebno sporazumevanje tudi v angleġkem, hrvaġkem, 
srbskem, makedonskem in ġe kakġnem jeziku, kar pa je vļasih zelo naporno. Na Poljsko sem prispel en dan prej (ģe v 
soboto), kajti v soboto popoldan je bilo potrebno skupaj s predsednikom komisije za objekte pri mednarodni kegljaġki 
zvezi pregledati kegljiġļe in ugotoviti, ali ustreza Tehniļnemu pravilniku. Kegljiġļe je bilo izdelano v skladu s predpisi z 
manjġimi pomanjkljivostmi, ki pa so jih do naslednjega dneva tudi odpravili. V nedeljo so nas nato ļakali raznorazni 
sestanki (sodniġki sestanek, tehniļni sestanek in sestanek komisije za prevzem kegljiġļa) in pa uradno odprtje prvens-
tva, ki je bilo v prelepi dvorani ï predavalnici ene izmed fakultet, na kateri sem moral v imenu sodnikov podati tudi ura-
dno zaobljubo, da bomo delovali korektno, v skladu s pravili in v duhu èfair-playaç. V ponedeljek pa se je zaļelo zares, 
in sicer kvalifikacije v disciplini posamezno klasiļno, v katerih je nastopalo 64 ļlanic in 64 ļlanov, ki so prihajali iz 19 
drģav. V naslednji krog se je nato uvrstilo 32 najboljġih ļlanic in 32 najboljġih ļlanov. Sreda je bila rezervirana za 
èpoļitekç od discipline posamezno klasiļno in tako so se odvijala tekmovanja v dveh drugih disciplinah, in sicer v disci-
plini ètandem mixç, kjer skupaj na stezi tekmujeta igralka in igralec ter izmeniļno izvajata mete, in v disciplini sprint 
(ļlanice in ļlani), ki je podobna disciplini posamezno klasiļno, s to razliko, da je metov manj, zato vse skupaj poteka hit-
reje in je bolj dinamiļno in zanimivo. Obe disciplini sta potekali po sistemu na izpadanje (na zaļetku je bilo 32 posamez-
nikov oz. posameznic in 32 parov v disciplini ètandem mixç). Tekmovanja so vse dni, razen zadnjega dneva, potekala od 
8. do 20. ure. Sodniki moramo biti na kegljiġļu vsaj eno uro pred zaļetkom, kar pomeni, da smo bili na kegljiġļu ob 7. 
uri zjutraj. Po konļanem tekmovanju pa imamo tudi ġe za pribliģno eno uro dela, da napiġemo vsa poroļila in zapisnike. 
V ļasu tekmovanja pa, bolj kot ne, vseskozi stojimo za tekmovalci in pozorno spremljamo vse, kar se dogaja na stezi in 
tudi ob njej. Potrebno je spremljati, tako tehniļne stvari kot tudi disciplinske, pri igralcih ter pri trenerjih oz. sekundan-
tih. To sem napisal zato, ker me velikokrat vpraġajo, kako je bilo, kaj sem zanimivega videl, kaj zanimivega doģivel é Niļ 
od tega, kajti na kegljiġļu smo cel dan od jutra do veļera, naġa pot pa je vedno hotel ï kegljiġļe ï hotel. Verjemite, da si 
ob deseti uri zveļer ģelimo res samo ġe veļerje, tuġa in postelje. Tekmovanje se je konļalo v soboto popoldan z zmagosla-
vjem Hrvatice pri ļlanicah in Romuna pri ļlanih. V seġtevku narodov pa je slavila Srbija. Sledila je ġe zakljuļna priredi-
tev s podelitvijo medalj in zaprtjem prvenstva, nato pa dolga pot po snegu nazaj proti Sloveniji.  

 

Mitja Hudovernik  


